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Ahoj, 

Tu je moje vyjadrenie ku kritike niekolkych strelcov k sutazi ktoru som organizoval: 

Beriem na vedomie, ze ludia maju rozne nazory a tak ich mali aj na toto podujatie. Akekolvek 
postrehy mi pomozu do buducna sutaz spravit lepsou. 

Nie vacsina strelcov nieco vycitala, ale len niekolko strelcov, ktori mali vyhrady. Vacsina teda 
viac ako polovica bola spokojnych s priebehom sutaze a svoju nespokojnost vyjadrila VELMI 
mala mensina strelcov. 

Po sutazi som sa rozpraval s viacerymi organizatormi sutazi slovenskeho pohara aj MS SR a 
nevideli to tak strasne az tragicky ako je to dole popisane (doslova az "hatovane"), bol medzi 
nimi aj byvaly predsesa SLA Laco Lukáč alebo Peter Krištofík.  

Vysvetlili sme si niektoré veci ako sa dajú spraviť lepšie, niektoré terče ako zmeniť do 
budúcna a pod. 

 

Nebol to pretek poharovy ani majstrovsky a preto argumenty co a ako tam malo byt INE 
okrem argumentu bezpecnosti nie su relevantne, aby riesila SLA. Z vasho pohladu je to aj 
tak povazovane za "gulasovku". Samozrejme ma to zaujima ako organizatora, aby som 
lepsie reflektoval na poziadavky strelcov v buducnosti. vsetkym sa neda vo vsetkom vyhoviet 
a vecnym stazovatelom (ako je Beno) nevyhoviete v nicom, maju problemy sami so sebou. 

Nemam priestor sa vyjadrovat vsetkemu co tam bolo vsetko kritizovane ( napr WC bolo 
predsa v kastieli pri parkovisku kusok od trate, pitny rezim by si mal kazdy strelec 
zabezpecovat sam ked ide do prirody, na kazdej bodovacke bola mapa atd.) 

(Zena, ktora si pytala vodu na strelnici som jej ponukol ze jej nalejem do pohara ze nech si 
prinesie pohar, ale ona chcela celu flasu a som jej povedal ze tu jej mozem predat za 
50centov, na co ohrnula nos, bola tam aj moja priatelka pri tom a ta len neverila ze sa takto 
niekto moze spravat po tom co som sa jej snazil pomoct.. Nemam cas ani chut podobne 
dalsie  pripomienky v tom dlhom zozname komentovat ako alkohol v bonboniere ako cena 
alebo nepochopenie ze hobby strelci strielali od bieleho...) 

Registracia nevysla, pretoze nasa clenka si postavila hlavu a odignorovala, to co som pracne 
3,5 hodiny obtelefonovaval 2 dni pred sutazou obtelefonovaval kluby a daval ich do skupin 
(zial zaradila si ludi podla abecedy nie podla vopred pripravenych skupin a vznikol chaos) a 
preto tak dlha registracia a nasledne vsetko s tym spojene (nervozita, obed atd). 

 



Bezpecnost suhlasim je prioritou na sutazi a podujatiach, ktorych mam  za sebou asi 35 
zorganizovanych v 3D lukostrelbe s ELANom (prva v 2007) a asi 500 firemnych akcii kde 
bola aj lukostrelba. 

Co sa tyka cvicnej strelnice, pytal som sa poverenej osoby, ktora ostala na strelnici a 
nevidela nikoho cvicne strielat ked boli strelci uz na sutazi na terci, ktory bol priamo na 
strelnici a koliky boli priamo za cvicnymi tercami. 

 Nikto ani nedostal povolenie strielat na nej, pocas sutaze nebola ani otvorena. Nikto mi to 
ani neoznamil pocas sutaze ani po vyhodnoteni, ze sa take nieco stalo a dozvedel som sa to 
az tu v emaili. 

Pri vyhlasovani na zaciatku pred vypustenim strelcov na trat som jasne vsetkym povedal aby 
sa ubezpecili ze za tercom nikto uz z predch. skupiny nie je. Paťo ako je to dole spomenuté 
natiahol luk a zavadil o vypúšťač a  preto sa stalo to co sa stalo (ja som pri tom nebol, tak mi 
to prezentovali strelci) 
 

 

Okruh v miestach, kde sa strelci stazovali na bezpecnost boli terce postavene uz na 
minimalne 8 poslednych sutaziach, ktore sme tam organizovali s klubom a nikdy nebol 
problem a uz vobec nie to vyustilo do vyjadrenia MAXIMALNE NEBEZPECNA TRAT, za 
vacsinou tercov bola aj zachytna siet alebo protikopec. S jedinym strelcom som mal konflikt a 
ked ma oznacil za drzeho a arogantneho ( Beno) , to iste si myslim ja o nom a reagoval som 
na jeho drze spravanie, sprostu komunikaciu a porusovanie pravidiel sutaze. Ten najdlsi hate 
je zrejme od neho a su to jeho koncepty... 

Samozrejme trat sa dala urcite postavit bezpecnejsie a predpoklada to viacerych co stavaju 
trat a poznaju 3D okruhy a maju skusenosti. Do budúcna navrhujem, aby kazda sútaž ktorá 
je zverejnená na SLA 3D bola preverená nejakym delegatom den vopred a SLA vyslala 
niekoho na kontrolu trate (napr sa mu ponukne ze startovne ma zdarma), aby sa zmenilo 
vopred,co by mohlo spravit problem. Napr. Peter Krištofík mi to sám navrhol, že mi príde 
pozrieť trať a to oceňujem a uvítam. 

Nie vsetko bolo zvladnute, priznavam, prakticky som bol na to jediny od pozvanky az po 
vyhodnotenie. 

Podotýkam, že drvivej väčšine strelcov sa pretek páčil. Z chyb, ktore sa stali beriem na 
vedomie a spravime v klube napravu, uz maju novi clenovia prvu skusenost a budu vediet 
pomoct pri stavani trate. 

S pozdravom 

Ing. Michal Velčík 

ELAN 

 
 

 



 

Dobry den pan Ing. Michal Velčík, 
 
chcela by som sa Vam velmi pekne podakovat za krasny den a dobre zorganizovane 
preteky, ktorych sme sa zucastnili v Bernolakove dna 6.4.2024 "Jursky park v Bernolakove". 
Mate moj obdiv, ze ste vsetko velmi pekne pripravili vopred, ze to bolo variabilne, zaujimave, 
aj tiez narocnejsie a aj jednoduchsie a predovsetkm obohacujuce. Zacali (ja a moji dvaja 
synovia) sme s lukostrelbou len nedavno - najprv sme si kupili jeden luk, potom druhy a 
nedavno aj treti u Vas. Vzdy ste nam Vy alebo Vasi zamestnanci ochotne a odborne poradili 
u Vas na predajni a boli ste nam velmi napomocni. 
Obidvoch synov lukostrelba velmi chytila za srdiecko a mna tiez. Starsi syn si presiel aj 
frustraciou pocas pretekov, kedze schytal velku tremu pred prvym sutaznym vystrelom. Mal 
to tazke, ale dokazal sa prekonat a nasiel radost z celeho dna. Takze aj taka skusenost je 
pre neho obohacujuca. A mladsi syn s detskou lahkostou strielal s novym lukom od Vas a 
vsetko mu super islo. Pre mna ako zacinajuceho lukostrelca to bol tiez zazitok a mozem 
povedat, ze obohacujuci. Je super, ze davate taketo moznosti vyskusat si svoje sily, nieco 
nove sa naucit, stretnut novych ludi a stravit den v takom krasnom prostredi. Jednotlive 
stanovistia boli velmi zaujimavo pripravene a videla som, ze boli aj jednoduchsie a aj 
komplexnejsie aj pre skusenych strelcov. Je super, ze sme mohli byt rozne pomiesani v 
skupinach. 
 
Patri Vam velmi velke DAKUJEM a uz sa teraz tesime na dalsi sutaz s Vami 
 
PS: my asi aj prideme skor si zastrielat tento alebo ten dalsi tyzden k Vam, kedze mladsi syn 
si nedavno kupil luk u Vas :-)) Tak verim, ze sa budeme vidiet. 
 
S priatelskym pozdravom a so zelanim mnohych uspechov a energie do dalsieho 
organizovania sutazi 
 
Andrea Lendelova 

 

 


